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Pisana paleta zlatorumenih ban/ daje jeseni 
še poseben čar in haloški hribi z dolinami so 
ta čas zagotovo najlepši. Jesen smo tudi 
letos dočakali polni pričakovanj, poVrhu 
Vsega pa nas je narava bogato obdarita s 
pridelki in še eno dobro Vinsko letino. 
Haloški hribi pa sedaj počivajo, saj je 
napočil čas, ko bo Vinski patron sV. Martin iz 
mošta delal Vin.
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IZ VSEBINE:
* Županova beseda
* Junija prvi praznik občine Videm
* Predstavitev strank za lokalne volitve 

in kandidatov za župana
* Izlet svetnikov občine Videm v Rim
* Predstavljamo vam letošnje najlepše 

domove v naši občini
PRILOGA:
Uradne objave občine Videm
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UVODNA IN ZUPANOVA BESEDA

Po dolgem počitniškem odmoru med 
Vas prihajamo z noVo šteVitko glasita, 
saj se je V tem času marsikaj 
dogodilo, od prvega občinskega 
praznika občine Videm, 70-tetnice 
gasilskega društva Leskovec, 
obiskali smo krajevni praznik V KS 
Seta, tretji kmečki praznik V 
Leskovcu, bili smo tudi na prvi poroki 
V novi poročni dvorani občine Videm, 
na 15-letnici folklornega društva V 
Lancovi Vasi, sprehajali pa smo se 
tudi z svetniki občine Videm na izletu 
po Rimu.
Dobri gospodarji imajo V kleteh sedaj 
že potne sode Vina in ostalih 
jesenskih pridelkov, za spravilo te teh 
pa je bito potrebno Vložiti kar nekaj 
truda, praV tako kot tudi tisti, ki so 
si prislužili priznanja za najlepše 
urejen dom V občini Videm. PraV te 
Vam predstavljamo tudi V jesenski 
številki glasita.
Največ pozornosti pa seveda 
posvečamo bližajočim se Volitvam. 
Med drugim predstavljamo tudi 
kandidate za župana, da bo Vaša 
odločitev lažja.
Kot V Vsaki številki smo tudi tokrat 
poskrbeli za razvedrilo, Vas pa z malo 
sreče in znanja čaka (epa nagrada. 
Upam, da bo Vsakdo našel nekaj 
zase, zato Vam žetim prijetne 
trenutke ob prebiranju glasita.

Ivan
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Spoštovani občani 
in občanke

Smo tik pred zaključkom štiriletnega delovanja občine 
Videm in trdnega dela na vseh področjih. Če se 
ozremo na sam začetek, mislim, da noben optimist ne 
bi mogel narediti vseh tistih nalog, katere smo uspeli v 
tem odbobju realizirati, seveda pa nismo mogli ugoditi 
vsem potrebam in željam, katere ste nam nakazali vi, 
občani. Vse opravljeno delo Vam naj daje optimizma 
za prihodnje obdobje.
Zaključujemo mandatno obdobje s skupno občino, ki 
je bila druga največja za Ptujem z 7724 prebivalci in 
44 naselji. Z zakonom so bile ustanovljene nove 
občine in razdružena tudi naselja. V naši občini je bila 
dana podpora za ustanovitev in razdružitev za novi 
občini Podlehnik in Leskovec ter za naselje Bolečka 
vas. Državni zbor je ustanovil občino Podlehnik in 
pridružil Bolečko vas k občini Majšperk. Občina Videm 
se tako zmanjšuje in bo s 1.1.1999 štela 5600 
prebivalcev v 30 naseljih. Vsem, ki odhajajo od nas, 
pa želimo čim več uspehov, napredka pa vsaj toliko, 
kot so ga dosegli i/ občini Videm.
Pred nami so volitve v 
občinski svet, kraje
vne skupnosti, volitve 
župana, v KS Sela pa 
tudi referendum za 
krajevni samopri
spevek. Občinski svet 
je občino razdelil na tri 
volilne enote za 
občinske volitve: 1.
volilna enota KS 
Videm , 2. volilna eno
ta KS Leskovec, Vare- 
ja, Soviče in Dravci, 3. 
volilna enota pa so KS 
Dolena, KS Sela in 
naselje Lancova vas.
Za novi občinski svet 
se voli 16 svetnikov in župana. Za volitve v svete KS 
so volilne enote razdeljene po novih KS in naseljih. Na 
vas občanih pa je, da se volitev 22. novembra 
udeležite v čim večjem številu in si izvolite svoje 
predstavnike, za katere menite, da bodo naredili čim 
več za Vaš kraj in celotno občino Videm.
Pri današnjih objavah v glasilu “Naš glas” pa so Vam 
na voljo vsi kandidati za volitve župana, občinski svet 
in svete KS.

Vaš župan 
Franc Kirbiš, ing.
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ŠTIRI DELOVNA IN USPEŠNA LETA 
RAVNINSKO - HALOŠKE OBČINE

Nadvse slovesno, veselo in tudi delovno je 
bilo v dobrem mesecu praznovanja prvega 
praznika občine Videm. Prvič je vodstvo 
občine predstavilo delovne uspehe, omenjene 
so bile že dokončane in še načrtovane 
naložbe pretežno v komunalni infrastrukturi, 
pohvaljeno sodelovanje z občani in 
nenazadnje predstavljene želje in potrebe 
velike ravninsko - haloške občine z več kot 5 
tisoč prebivalci.

Seja občinskega sveta prvič v novih prostorih.

Svetniki občine Videm z županom in podžupanom.

S praznovanjem občinskega praznika so 
začeli že v maju, ko so se v občini na 
tekmovanju srečali gasilci vseh prostovoljnih 
gasilskih društev GZ Videm, po nekaterih 
krajevnih skupnostih so v počastitev praznika 
občine pripravili tudi športne in družabne 
prireditve, v Majskem Vrhu so namenu predali

nov vodovodni sistem, tiste - osrednje 
prireditve pa so vendarle bile v Vidmu in 
hkrati osrednja svečanost 13. junija 
popoldan.

Ob prvem prazniku sta župan in predsednik občinskega sveta 
razvila novo občinsko zastavo.

Osrednji nagovor ob prazniku je imet Friderik Bračič, predsednik 
občinskega sveta.

Pogled na prvič napolnjeno dvorano ob občinskem prazniku.



Tega dne je v novi sejni dvorani občinske zgradbe 
na slavnostni seji prvič zasedal občinski svet, 
deževno vreme pa je osrednjo praznično prireditev 
spravilo pod streho - v prijetno sveže okolje nove 
občinske dvorane, kjer je bilo prostora za vse 
vabljene goste, občane in nastopajoče mnogo 
premalo. Prvič sta bila javno predstavljena simbola

Župan mestne občine Ptuj Miroslav Luci pomaga pri slovesnosti 
predaje občinske stavbe.

Dobro obiskana je bila tudi vidovska nedelja.

V okviru praznovanja občinskega praznika so v KS Podlehnik 
predali namenu vodovodni sistem Podlehnik - Majski Vrh.

občine: grb in zastava, za govorniškim odrom se je 
zvrstilo mnogo govornikov, občinstvo je bilo priča 
bogatemu kulturnemu programu in tisto 
najvažnejše - prva podelitev občinskih plaket in
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priznanj je bilo prihranjeno za zadnje minute 
osrednje svečanosti.

V Vidmu je bila v počastitev praznika občine Videm četrta pri
reditev Spoznajmo se v plesu pesmi in glasbi.

V mesecu praznovanja občinskega praznika je sovpadala 
75-letnica Tamboraške skupine KD Franceta Prešerna..

DOBITNIKI PLAKET IN PRIZNANJ 
OBČINE VIDEM

Plaketi občine sta prejela kulturni 
ustvarjalec Maks Vaupotič in uspešno 
podjetje MESO-IZDELKI Žerak iz 
Podlehnika, priznanja občine pa: Marija 
Černila, Pihalni orkester KD Podlehnik, 
PGD Leskovec in Športno društvo Videm.
V tokratni jesenski številki občinskega 
glasila NAŠ GLAS Vam spoštovane bralke 
in bralci utrinke s praznovanja 1. praznika 
videmske občine predstavljamo skozi 
fotografski objektiv. Za objavo smo izbrali 
le nekatere fotografije, vse ostale pa so v 
Foto ateljeju Langerholc na Ptuju skrbno 
spravili v album, ki bo občini kot nekakšen 
zgodovinski arhiv lahko služil tudi v 
bodoče.



IZ NAŠIH KS

V KS Sela julija prvič praznovali
Na Anino nedeljo svečano in veselo

V novoustanovljeni KS Sela so si za krajevni 
praznik izbrali god sv. Ane (26. julij), ko je na 
Selih že po tradiciji slovesna žegnanjska 
nedelja. Vodstvo KS se je na prvi dan 
slovesnosti sestalo na slavnostni seji, na kateri 
sta bila tudi župan Franc Kirbiš in predsednik 
občinskega sveta Friderik Bračič, v soboto je 
bil osrednji dan praznovanja s športnim 
srečanjem vaških ekip v nogometu, s taktično 
vajo gasilcev, odprtjem kulinarične razstave in z 
večerno osrednjo svečanostjo, na kateri so 
prvič podelili priznanja krajevne skupnosti.

obiskovalcu, ki ga bo pot vodila v KS ali se bo 
skoznjo le zapeljal, seveda pa vodstvo KS 
pričakuje tudi sodelovanje s krajani.

Na Selih so ob prvem prazniku podelili še 
priznanja za pomoč ob pričetku delovanja in 
pri nadaljnem razvoju KS, priznanja pa so 
prejeli: svetnik Srečko Svenšek iz Sel, 
občina Videm, KD Sela, PGD Sela, OŠ Sela, 
Župnija sv. Vida, ljudske pevke KD Sela in 
Sekcija podeželskih žena iz Sel, KS Sela pa 
je ob prvem prazniku razgrnila in se 
predstavila še s svojim krajevnim grbom z lipo 
v sredi, ki je tudi posebnost in ponos vasi.

I/ KS Sela vam bodo dobrodošlico zaželele 
nove lesene table.

Predsednik KS Sela Jože Krajnc je ob 1. 
krajevnem prazniku povedal, da je bilo prvih šest 
mesecev delovnih in plodnih, čeprav se v KS ne 
morejo pohvaliti s kdove kako pomembnimi že 
storjenimi nalogami. Najvažnejše je, da so se 
krajani petih vasi, poleg Sel še Barislovcev, 
Trnovca in obeh manjših delov Zgornje Pristave in 
Popovcev pričeli družiti, da je svet KS naredil 
spisek želja in potreb za celo KS, ki sicer šteje le 
522 prebivalcev, poleg tega pa so pričeli uspešno 
sodelovati tudi z vodstvom občine. Že letos jeseni 
bodo v KS asfaltirali manjše odseke cest (ta dela 
so že zaključena), potem se bodo tudi lotili 
gramoziranj in urejanja ostalih krajevnih cestišč, 
kraj pa bi radi že prihodnje leto bolje opremili s 
cestno razsvetljavo, čeprav še zmeraj želijo dati 
največ poudarka urejenosti vasi. Prvi korak so v 
KS storili že s postavitvijo dveh tabel ob vstopu v 
Sela, s katerima želijo izreči dobrodošlico vsakemu

Utrinek z bogate kulinarične razstave gospodinj iz sekcije KD Sela.

Svojstven prispevek h krajevnemu prazniku so dali 
domači gasilci, ki so s pomočjo ostalih gasilskih 
društev, združenih v GZ Videm, izpeljali taktično 
vaja gašenja, predstavili so tudi novo orodno vozilo 
in z vajo krajanom pokazali nekaj novih tehnik 
gašenja. Gospodinje iz cele KS so ob prvem 
prazniku v domači kulturni dvorani pripravile 
bogato razstavo domačih dobrot, med katerimi ni 
manjkalo krušnih dobrot in drobnega peciva, na 
razstavi pa so s svojimi ročno izdelanimi prti in 
prtički sodelovale še ženske iz sosednje Lancove 
vasi. Pohvale vredni so bili tudi cvetlični aranžmaji, 
ki jih je pripravila cvetličarka Vesna Svenšek, 
domača gostilna Svenšek pa je za razstavo 
pripravila svečan pogrinjek ob zaključku žetve in 
temu primerno dodala tudi domač - izvirni jedilnik, 
ki je v naših krajih že prava redkost. V kulturnem 
programu so se predstavile domače ljudske pevke, 
mladi harmonikarji in v goste so prišli prepevat še 
ljudski pevci iz Jurovcev, v nedeljo pa so igrali 
godbeniki iz Podlehnika. Dobro obiskana je bila 
tudi praznična maša na Anino nedeljo, ko je bila v 
cerkvi sv. Družine ponovitev nove maše Andreja 
Feguša iz Podlehnika, še bolj veselo in družabno 
pa je bilo popoldan pri gostilni Svenšek.

TM
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V Leskovcu tretji kmečki praznik
Posebnost letošnjega kmečkega praznika v 
Leskovcu je bila kmečka povorka veselih 
Haložanov pod naslovom Od setve do žetve. 
Tretji praznik je bil v znamenju setve, žetve, 
krušnih dobrot in obujanja starih kmečkih 
običajev. Na praznik Marijinega vnebovzetja 
(15. avgusta) so praznik veselja, šaljivih 
kmečkih iger in dobrot pripravili prizadevni 
člani leskovškega turističnega društva 
Klopotec ob pomoči aktiva žensk, k uspeli 
prireditvi pa je pripomogla še sončna sobota in 
dobra volja ljudi od blizu in daleč.

Mladi leskovški raziskovalci iz tamkajšnje OŠ so 
se na kmečkem prazniku predstavili s projektnim 
delom Ženitovanjski običaji, prav tako stare 
običaje, tiste od setve do žetve, pa so obujali

Haložani v povorki s konjsko in volovsko vprego. 
Tudi šaljive vaške igre so bile posebnost praznika, 
leskovške gospodinje pa so se letos ponovno 
potrudile in z razstavo kruhov in sladkih dobrot 
pritegnile pozornost skoraj vsakega obiskovalca. 
Potem se je prilegla še ljudska pesem domačih 
ljudskih pevk, ubrano je zapel še mešani pevski 
zbor, ljudje pa so se kaj drugega kot veselili ob 
dobri haloški kapljici in številnih dobrotah, ki jih v 
Leskovcu znajo še kako dobro pripraviti.

Pri TD Klopotec pa so ob zaključku praznika 
obljubili, da bo v Halozah vsaj tako veselo tudi 
prihodnje leto, torej kličemo na svidenje na 4. 
kmečkem prazniku v Leskovcu.

TM

V Vidmu SKD pripravili predstavitev kandidatov za župane
V prostorih občinske dvorane v Vidmu je regijski odbor SKD že 29. oktobra (dan po uradno vloženih 
kandidaturah za župane in občinske svetnike) pripravil tiskovno konferenco na kateri so se celovito 
predstavili kandidati za župane devetih občin s ptujskega in ormoškega konca. Deset kandidatov za župane 
je predstavilo svoje poglede na letošnje lokalne volitve in hkrati program, s katerim si bodo prizadevali in se 
zavzemali za razvoj občine, poskušali bodo prisluhniti ljudem v hotenjih in željah ter biti kar najbolj vešči pri 
pridobivanju sredstev iz državne blagajne. Med omenjenimi kandidati SKD za župane se je kot prvi 
predstavil tudi videmski kandidat za župana Ivan Pernek, sicer tajnik KS Videm pri Ptuju, v vodstvu stranke 
SKD pa smo slišali, da so kandidati za župane taki, ki znajo in zmorejo peljati razvoj občine tudi v bodoče. 
Na obisku v videmski občini je bil tudi predsednik stranke SKD Lojze Peterle, ki je v svojem nagovoru med 
drugim poudaril, da so v stranki v štirih letih opravili "lepe" izpite iz lokalne demokracije tako župani nekaterih 
slovenskih občin kot tudi predsedniki občinskih svetov in svetniki. Povedal je, da se v stranki zavzemajo za 
skupni blagor vseh, predvsem si prizadevajo pri napredku in podpirajo razvoj novih delovnih mest, sicer pa 
tudi ob letošnjih lokalnih volitvah ne obljubljajo nemogočega.

TM



JUBILEJI DRUŠTEV

V Leskovcu so praznovali gasilski jubilej
Pomemben jubilej ob 70-letnici prostovoljnega 
gasilskega društva so junija letos praznovali 
tudi v Leskovcu, praznovanje pa so združili še 
z drugim praznikom gasilcev občine Videm in s 
1. občinskim praznikom. Ob jubileju so podelili 
številna gasilska priznanja, razvili nov 
društveni prapor in namenu predali tudi novo 
kombinirano gasilsko vozilo.
Na gasilski svečanosti so se zbrali tako rekoč vsi, 
ki kaj pomenijo v gasilskih vrstah, prišli pa so tudi 
gasilci iz sosednje Hrvaške in Madžarske. 
Slavnostni govornik na svečanosti je bil župan 
občine Videm Franc Kirbiš, tudi sam vnet gasilec, 
ki je poleg čestitke leskovškim gasilcem v svojem 
nagovoru še poudaril, da je ta humana dejavnost v 
naši družbi premalo cenjena.

Utrinek ob jubileju 70-letnice GD Leskovec.

Predsednik PGD Leskovec Franc Stopajnik je 
povedal, da je bilo gasilsko društvo v Leskovcu 
ustanovljeno na Martinovo leta 1928, bogato 
zgodovino društva in pomembnejše dogodke v 
letih delovanju pa je v gasilsko kroniko strnil 
domačin mag. Janez Merc, sicer predsednik GZ 
Videm. Povedal je, da so že takoj po prvi svetovni 
vojni v Leskovcu obstajale organizacije, ki so 
združevale velik delež mladine tistega časa. Skozi 
organizacije se je izvajala prosvetna, kulturna, 
zabavna in tudi gasilska dejavnost. Priprave na 
ustanovitev gasilskega društva so se zavlekle v 
leto 1928, Gasilsko društvo Leskovec pa je bilo 
ustanovljeno 11. novembra še istega leta. Glavni 
organizator in vodja ideje o ustanovitvi gasilskega 
društva je bil Friderik Vreg. Takratni gasilci so se 
najprej ukvarjali s tamburaško dejavnostjo, ki jim je 
prinesla tudi pomemben delež finančnih sredstev. 
Potem so pridobili prve prostore za hrambo orodja 
pri Vinku Stoklasu, v začetku pa so se leskovški 
gasilci oskrbeli predvsem z reševalno opremo. 
Leto po ustanovitvi (1929) je bilo zaznamovano z

nabavo ročne črpalke na konjsko vprego in danes 
je ta nameščena pri gasilski trojki v Belavšku. 
Ustanovni člani GD Leskovec so bili: Friderik 
Vreg, predsednik, Mihael Skok, Jožef Bračič, 
Franc Časek, Jožef Horvat, Jožef in Janez 
Kmetec, Franc Korošec, Martin Krajnc, Jožef 
Stopajnik, Simon in Jožef Podgoršek, Franc 
Vnuk in Jožef Žuran. Gasilsko društvo je delovalo 
tudi med vojno in se takoj po vojni okrepilo z 
novimi člani, zamenjalo se je tudi vodstvo društva, 
1964 je društvo pridobilo prve prostore, pet let 
pozneje pa so se odločili za nakup prvega 
gasilskega vozila.

Blagoslov novega vozila

V letu 1988 so delovno in z vzponom praznovali 
60-letnico društva, v društvu pa so dopolnili 
gasilski prapor. Skozi desetletja je gasilsko društvo 
krepilo svoje vrste, skrbelo za napredek in do 
danes zagotovilo in večkrat obnovilo sedanje 
prostore društva. Dolgo je bilo gasilsko društvo 
ena od pomembnejših organizacij v Leskovcu, 
brez društva pa bi si danes sploh težko 
predstavljali življenje in druženje ljudi na podeželju. 
Okrogla obletnica je PGD Leskovec prinesla nove 
možnosti in hkrati tudi nove obveze, društvo šteje 
okrog 65 članov, precej časa posvečajo 
izobraževanju, razpolagajo z moderno gasilsko 
tehniko in lepo urejajo gasilski dom, ki mu je 
domače Turistično društvo Klopotec letos podelilo 
tudi posebno priznanje za urejenost.
Ob jubileju so gasilci podelili številna priznanja, 
najprej tista, ki jih je podeljevala Gasilska zveza 
Slovenije, potem pa še priznanja GZ Videm in 
pisna priznanja za napredovanje v gasilskih vrstah. 
PGD Leskovec je od GZS prejelo odlikovanje 
druge stopnje, gasilsko priznanje prve stopnje GZ 
Videm in seveda nazadnje še priznanje občine 
Videm.
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Uspešne gasilke in gasilci PGD Tržeč
Druge in peti v državi
Letošnja sezona gasilskih 
tekmovanj se je po vsej 
Sloveniji zaključila že pred 
dobrim mesecem, ko so 
seveda po gasilskih društvih 
pripravili vsakoletne zaključke 
s tekmovanj gasilk in gasilcev, 
ponekod kronane tudi z 
uspehi. In zares uspešno 
"gasilsko" leto imajo za sabo 
članice in člani PGD Tržeč, ki 
so samo v nekaj mesecih 
dosegli zavidanja vredne 
rezultate, posegli po mnogih 
prvih, drugih in tretjih mestih 
na tekmovanjih, visoko pa so 
uvrščeni tudi med slovenskimi 
desetinami nasploh.
Brez strokovnega mentorskega 
dela Branka Tominca, Antona

Jusa in Romana Cafute prav gotovo ne bi bilo uspehov tako v 
ženski kot moški desetini, mladi tekmovalci pa so vendarle znali 
skoraj povsod združiti znanje in gasilske spretnosti. Članice so po 
zaključku gasilke lige, ki je štela za pokal GZ Slovenije, zasedle 
odlično 2. mesto za Hajdošankami, moška desetina je na koncu 
osvojila 5. mesto, članice pa so bile zmagovalke še na 
mednarodnem gasilskem tekmovanju v mokri vaji v Kranju, moški so 
tam dosegli 2. mesto.
Branko Tominc je povedal, da so ob zaključku še ene gasilske 
sezone tekmovanj lahko izredno veseli, saj je le-ta dokaz dobrega in 
vztrajnega dela tekmovalcev, ki se lahko z rezultati mirne duše 
uvrščajo med najboljše desetine v Sloveniji. Letos so bili sicer le na 
nekaterih pomembnejših tekmovanjih, kajti za druge skoraj ni bilo 
časa, najpomembnejše zanje pa je bilo sodelovanje v državni 
gasilski ligi, kjer so članice in člani merili moči z resnično najboljšimi 
ekipami. V društvu so ponosni na obe desetini, seveda pa si želijo, 
da strokovno delo in volja do dela tudi med tekmovalci ostaneta, saj 
bodo le tako lahko dosegli uspehe. V oktobru in novembru pa si 
bodo trževske gasilke in gasilci malce odpočili od napornih 
tekmovanj in priprav, že v decembru začenjajo s kondicijsko vadbo v 
športni telovadnici in počasi s pripravami na novo gasilsko sezono, v 
katero želijo štartati dobro pripravljeni.

TM

Demokratična stranka upokojencev 
Slovenije-DeSUS 
občinski odbor Videm

Naša stranka, oz. odbor je bil ustanovljen 7.6.1996 in trenutno šteje 85 
članov ter pokriva celotno območje občine Videm. Izvršilni organ je 7- 
članski upravni odbor, kateremu predseduje OSTROŠKO Franc. 
Povprečna izobrazba je srednja, povprečna starost pa 65 let.
Na lokalnih volitvah nastopamo že drugič. Z doseženimi rezultati na 
prvih nismo zadovoljni (imamo enega občinskega svetnika). Na letošnje 
lokalne volitve se temeljito pripravljamo in bomo na njih nastopili dokaj 
številčno, primerno k temu pa pričakujemo ugodne rezultate.
Ta pričakovanja utemeljujemo s tem, da smo v fazi evidentiranja 
pridobili dokaj dobre kandidate, te pa smo na kandidacijskih zborih 22. 
23 in 24.10. J998 soglasno potrdili. Z optimizmom gremo v volilni boj. 
Imamo svojo kandidatko za županjo, 10 kandidatov za občinski svet in 25 
kandidatov za člane svetov v vseh 8 KS v občini.
Predstavitev naših kandidatov s programom dela načrtujemo v sredini 
meseca novembra, točen čas bomo naknadno določili in ga javno 
objavili. Poleg tega bo stranka izdala zloženko, katero bo dobilo vsako 
gospodinjstvo. V njej bo poleg našega programa dela še program dela 
krovne stranke DeSUS, seznam vseh naših kandidatov in druge volilne 
zanimivosti.

Že sedaj vabimo člane naše stranke, upokojence in ostale simpatizerje, da se zborovanja udeležijo v čim 
večjem številu, na dan volitev pa jim priporočamo, naj svoj glas dajo našim kandidatom.

Za obč. odbor DeSUS Videm tajnik Milorad PAVLOVIČ
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SpOŠtOVdne ObČ3nk6 in ObČBni liberalna demokracija SLOVENIJE

naše občine Videm
Pred nami so druge lokalne volitve v samostojni Sloveniji, zato mi dovolite, da se vam predstavim na fotografiji in 
besedi kot kandidat za župana na listi LDS.

Štiriletni mandat občinskemu vodstvu in vodstvom KS se torej počasi izteka. 
Delovanje političnih strank in posameznikov že celo leto poteka z enim samim 
ciljem, pridobiti čim več in najboljše možne kandidate, ki so si pridobili 
naklonjenost in priljubljenost pri sosedih, znancih in sokrajanih, da bi uspela 
njihova kandidatura. Marsikdo si je skoval nova prijateljstva, prenekateri pa 
je za večno izgubil zaupanje in spoštovanje. Veliko lepih in manj lepih besed bo 
izgovorjenih in napisanih v programih posameznih kandidatov, ogromno 
zamisli in obljub se bo znašlo na ustih in papirju, ki vse prenese.
Zato mi naj bo dovoljeno, da tudi sam predstavim svojo vizijo, ki sloni na 
temeljih LDS, kot vladne stranke.
Vse kar si želim doseči v OBČINLje povezano s slehernim občanom, to pa je 
hitrejši in skladnejši razvoj celotne občine, celovito izgradnjo infrastrukture, 
razvoj in vlaganje v predšolsko vzgojo in varstvo, osnovnošolsko 
izobraževanje, kulturo in šport, omogočiti razvoj turizma, drobnega 
gospodarstva, varovati kulturno in naravno dediščino, poskrbeti za 
enakomeren razvoj protipožarne zaščite, predvsem pa dvigniti občinsko 
politiko nad strankarska in osebna hotenja.
Marsikdo me vpraša, zakaj kandidiram?

Ker vem, da je občina zaradi občanov in ne obratno. Razumem potrebe, stiske in želje slehernega občana in sem 
prepričan, da so enako pomembni kot največji problemi občine. Že s svojim delovanjem v preteklosti sem dokazal, 
da z marljivim delom in znanjem lahko dosežemo skoraj idealne cilje. Vendar preteklost in dobra dela se navadno 
pozabijo. Končno je danes novi čas, čas demokracije in ponosen sem, da sem bil zraven že takrat, ko so se 
izoblikovale prve zamisli o nezdružljivosti domovanja Slovenije pod isto streho s skupno državo Jugoslavijo.
Zato sem danes, ker vem, da bo potrebno dograjevati lokalno samoupravo v tem smislu, da bo delovala kot oblast za 
ljudi. Zato, kerje večina projektov, ki se izvajajo v občini vezano na državno upravo in kot ŽUPAN LDS, ki ima večino 
za našo občino pomembnih ministrov v vladi Republike Slovenije, bi z občinsko participacijo in po zagotovilih 
ministrov, da bodo nudili vso informacijsko, moralno in materialno podporo, uresničili želje občank in občanov 
občine Videm.
Naj končam z željo, da se udeležite letošnjih lokalnih volitev, da poslušate svoj notranji glas in se odločite po svoji 
vesti, kajti odločali se boste o prihodnosti!

Boris NOVAK, kandidat za župana

L
S spoštovanjem! Boris NOVAK

Prva poroka v novi poročni dvorani
V začetku septembra je bilo v poročni dvorani nove občinske zgradbe v Vidmu še posebej svečano, kajti 
župan Franc Kirbiš je poročil prvi par mladoporočencev. Ob prisotnosti številnih svatov sta si rekla DA 
Karmen Kolar in Simon Jurak iz Tržca 4. A. Na njuni skupni poti življenja so jima ljubezni in razumevanja 
zaželeli mnogi, med njimi tudi videmski župan.

Župan Franc KIRBIŠ je mladoporočencema Izročil priložnostno 
darilo.
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Na svečanosti je nastal tudi tale skupinski posnetek mladoporočencev 
Karmen in Simona, župana, matičarke in obeh občinskih hostes.Foto: Laura
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7tovič6a,
V KS Sela 22. novembra tudi uvedba krajevnega samoprispevka
Potem ko so občani v KS Sela že na začetku oktobra na zboru krajanov razpravljali o smotrnosti uvedbe 
krajevnega samoprispevka, se je o predlogu sveta KS slišalo precej pozitivnih in tudi nekaj negativnih 
odmevov. Krajani so bili dokaj enotnega mnenja, da bi samoprispevek prišel prav v novi KS in bi se že zato bilo 
pametno odločiti zanj. Na koncu razprave so krajani sprejeli tudi sklep o razpisu referenduma za uvedbo 
samoprispevka, referendum pa bodo izpeljali na dan jesenskih lokalnih volitev 22. novembra.
V petih letih naj bi v KS Sela zbrali dobrih 20 milijonov tolarjev, sredstva pa porazdelili med posamezne 
programe v obliki sofinanciranja. V prvi vrsti naj bi samoprispevek uporabili za sofinanciranje programov 
izgradnje komunalnih in drugih objektov, predvsem za izgradnjo sistema razsvetljave po vseh petih naseljih 
KS, neki del naj bi šel tudi za modernizacijo in vzdrževanje krajevnih cest. Zbrana sredstva bi namenili še za 
ureditev avtobusnih postajališč, saj krajevna skupnost v tem trenutku premore eno samo postajališče in še to je 
postavljeno na dokaj neprimernem mestu. V KS načrtujejo, da bi s sredstvi iz samoprispevka lahko pomagali 
tudi pri dograditvi in obnovi šolske zgradbe na Selih, ki je sicer temeljite obnove potrebna že dalj časa, delež 
naj bi šel tudi za obnovo drugih objektov skupne rabe in za uresničevanje programov društev v KS.
Čeprav se bodo o samoprispevku odločali krajani, pa so v vodstvu KS Sela prepričani, da bi s sicer skromnimi 
20 milijoni tolarjev in v petih letih lahko naredili ogromno. Zagotovo bi pospešili napredek po naseljih na vseh 
področjih, kajti zagotovljenega denarja iz občinske vreče je vedno manj, potreb in želja krajanov pa zmeraj več.

TM

Obljubiti je lažje kakor dati!
Kaj ta misel pove?
Ne bom obljubljal, ampak z delom in dejanji uresničeval program, 
ki Vam ga spoštovane volivke in volivci ponujam in dajem v 
presojo, uresničen pa bo samo z našo skupno voljo, sodelovanjem, s 
spoštovanjem in strpnostjo drug do drugega ter s skupnim ciljem; 
naša prihodnost mora biti varna za mlade, ustvarjalna za vse, več 
delovnih mest, duhovno in materialno bogata za vsako starost.
In kdo sem?
Janko Kozel, rojen 18.9.1959, stanujoč Zg. Leskovec 11/a. Osnovno 
šolo sem končal v Leskovcu ter srednjo ekonomsko šolo v Ptuju. 
Zaposlen sem kot komercialist, sem predsednik KS Leskovec, 
predsednik odbora za požarno varnost v občini Videm, poveljnik 
Gasilske zveze Videm, član sveta občine Videm ter član Kulturnega 
društva Leskovec. In kaj vsebuje moj program za prihajajoče 
obdobje?

Obljubljam torej ničesar. S svojo prizadevnostjo pa želim izpolniti Vaše želje in uresničiti Vaše cilje v naši 
občini. Zato bom tudi realno prisluhnil kraju, času, naravnanosti in možnostim ter iz tega potegnil najboljše 
rešitve za našo občino. Moje videnje razvoja občine Videm je predvsem v izpeljavi že zastavljenih programov 
prejšnih in novo nastalih KS, kakor programov, ki so že sprejeti in jih je potrebno realizirati v skladu s 
sprejetim proračunskim planom občine. Osnovna naloga je voditi pravilno kmetijsko politiko, nadaljno 
gradnjo infrastrukture, izkoristiti možnosti turizma, saj imamo lepi naravni park Šturmovci, čudovite 
Haloze, gozdove za lovski, ribnike in potoke za ribiški turizem, vzpodbujati vse oblike športne in kulturne 
dejavnosti, imeti skrb za spodobno življenje upokojencev in posvetiti skrb osnovnemu šolstvu, da bomo 
čimprej izpolnjeval pogoje za devetletno šolanje ter zagotoviti požarno varstvo in varstvo naših občanov in 
obvarovati neokrnjeno naravo. Vse to pa bomo dosegli z vzpodbujanjem obrti in podjetništva, da bodo naši 
ljudje našli delo v naši občini in tu tudi ostali. To je le nekaj zadanih obvez iz mojega programa, ciljev in 
potreb v naši občini.
Dragi volivci, Vaše želje in zahteve po boljšem jutri JE MOJA OBVEZNOST. Odločitev je VAŠA!

neodvisni kandidat za župana 
JANKO KOZEL

Janko KOZEL, kandidat za župana
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Branko MARINIČ, kandidat za župana

SDS

Socialdemokratska stranka 
Slovenije 00 SDS Videm

Občinski odbor Videm se po skoraj štiriletnem obstoju letos prvič 
pripravlja na lokalne volitve. Ce bomo na volitvah dobili ZAUPANJE 
občanov, se bomo zavzemali predvsem za celoten razvoj občine Videm, 
ker nam ni vseeno, kaj se dogaja z njo, prinesli bomo upanje vsem, ki 
dobro mislijo, vemo, da ima občina Videm ob dobrem vodenju možnost za 
razvoj. Vedno smo na strani nemočnih in tistih, ki se jim godijo krivice, 
verjamemo v znanje in marljivost občanov Vidma, gradimo na tem, kar 
nas združuje in vemo, da le skupaj lahko naredimo več za vse, znamo tudi 
poslušati in nikoli ne bežimo pred odgovornostjo, ker nam več kot denar 
pomenijo poštenost, iskrenost in resnica. V naši stranki se zavzemamo, da 
so naši kandidati predvsem zanesljivi, odprti za dobre ideje drugih. 
Menimo, da ima vsakdo pravico vedeti, za kaj je občina porabila njegov 
denar, verjamemo v pravičnost in enake možnosti za vse, vedno se 
trudimo, da naredimo, kar obljubimo. Nismo gluhi za stike z ljudmi. 

Solidarnost s tistimi, ki so v stiski, za nas ni le prazna beseda, smo za politiko 
čistih računov. Smo stranka, ki verjame v občino Videm, saj smo si jo želeli. In 
kočno DRAGI PRIJATELJI, STOPIMO SKUPAJ, DA SI ZAGOTOVIMO 
ZMERNO SEDANJOST IN NAŠIM OTROKOM LEPŠO PRIHODNOST. 
KANDIDAT ZA ŽUPANA OO SDS VIDEM JE Branko MARINIČ iz Pobrežja 
74/A, rojen 28. 01.1956 na Janškem Vrhu. Izhaja iz delavsko kmečke družine kot 
peti od sedmih otrok. Zaposlen ja na Slovenskih železnicah kot prodajni 
predstavnik za trženje potniškega prometa. Je oče dveh otrok in z družino živi v 
lastni hiši. V stranki upamo, da bo občina Videm z njegovo izvolitvijo veliko 
pridobila.

PREDSEDNIK OO SDS VIDEM: STANKO SIMONIČ

Zupan pripravil sprejem za duhovnike
Prvo skupno srečanje duhovnikov župnije sv. Vida z 
videmskim županom Francem Kirbišem in
predsednikom občinskega sveta Friderikom 
Bračičem je bilo sredi oktobra v prostorih nove 
občinske zgradbe. Bila je to lepa priložnost za 
pogovor o dobrem sodelovanju in tudi slovo od 
nekaterih duhovnikov, ki so sedaj že odšli službovat 
v druge fare, ter sprejem za nove duhovnike v 
videmski fari.
Župan je še posebej izrekel dobrodošlico
letošnjemu novomašniku Andreju Fegušu iz
Podlehnika, ki nanovo službuje v Vidmu, ob tej
priložnosti pa ob srečanju z abrahamom čestital 
farnemu župniku p. Emilu Križanu. Sicer pa je 
župan poudaril dobro sodelovanje z videmskimi 
duhovniki, ki se je še posebej pokazalo pri gradnji 
občinske zgradbe in ureditvi parkirnih mest v 
neposredni bližini župnišča in cerkve, duhovnikom 
pa se je zahvalil tudi za razumevanje ter izrazil željo 
po dobrem sodelovanju v prihodnje.

Za sprejem v občinski hiši se je zahvalil provincial p. 
Slavko Stermšek, do nedavnega prav tako videmski 
duhovnik, ki je občini in njenemu vodstvu zaželel 
predvsem uspešnega dela.

TM



ZANIMIVOSTI, REPORTAŽA

Izlet svetnikov občine Videm v Rim
Od 23. do 26. avgusta 1998 smo svetniki občine Videm 
skupaj z županom za konec štiriletnega mandata 
organizirali izlet v Rim. Ker odziv med svetniki občine ni 
bil ravno množičen, smo povabili še Destrničane. Med 
njimi je bil tudi njihov župan Franc Pukšič, poslanec v 
Državnem zboru. Tako je bil avtobus napolnjen. 
Potovanje je vzorno organiziral naš svetnik gospod 
Janez Cafuta. Avtobus Certus Avtobusnega podjetja 
Maribor d.d. Potniški promet Ptuj je nudil vso udobnost 
na dveh nočnih vožnjah tja in nazaj in za prevoz do 
znamenitosti po večnem velemestu.

Pogled na Petrov trg s kupole cerkve sv. Petra

Angelski grad nad Tibero
Mesto Rim je polno spomenikov iz tritisočletne 
zgodovine, ki dajejo še danes močan pečat vsemu, kar 
je nastalo na teh tleh. V Rimu se zbirajo katoličani z 
vsega sveta. Obiskujejo grobove mučencev, apostolov 
in kulturne spomenike, kakršnih ne srečaš v nobenem 
drugem mestu. Vedno nam je bilo pred očmi, da je bil 
Rim središče velikega imperija, danes pa je s papežem 
središče katoliške Cerkve.
Dvanajsturna nočna vožnja do cilja je bila dovolj 
zanimiva, da je med občasnim dremuckanjem hitro 
minila. Ko smo se v jutranjih urah bližali prestolnici 
Italije, smo opazovali bogato pokrajino, ki pa jo je 
letošnja suša precej požgala, predvsem tam, kjer ni 
omogočeno namakati. Tako se ožgane zaplate 
menjujejo z bujno vegetacijo vinogradov, oljčnih gajev, 
sončnic, koruze, tobaka. V krajih, mimo katerih pelje 
"sončna cesta", je prava razstava arhitektonsko lepo 
urejenih delavnic, tovarnic, ki pričajo o bogati državi. 
Našo turistično skupino je vodil in tudi skrbel za dobro 
voljo p. dr. Milan Holc, profesor na Seraphicumu,

papeški univerzi, ki jo vodi minoritski red. Spretno je 
obema šoferjema pomagal pri iskanju pravih 
semaforjev po prekopanih ulicah obnavljajočega se 
Rima od spomenika do spomenika. Že prvi dan smo si 
uspeli ogledati tri velike cerkve, ki je vsaka zase 
zakladnica umetnin in zgodovinskih pričevanj: cerkev 
sv. Petra, cerkev Marije Snežne, cerkev sv. Janeza v 
Lateranu. Tik ob Caracallovih termah smo v "svojem 
hotelu" v senci pod pinijami našli prostor za opoldansko 
"kosilo" iz zalog na avtobusu, nato pa se še sprehodili 
po podzemlju Kalistovih katakomb. Prebivali smo v 
neposredni bližini četrte velike cerkve sv. Pavla v 
penzionatu vatikanskih misijonskih in karitativnih 
organizacij.

Konstantinov slavolok s Kolosejem v ozadju

Pod pozlačenim kipom rimskega cesarja Marka Avrelija na Kapitolu
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Drugi dan, v torek, smo si najprej ogledali cerkev sv. 
Pavla; dolgo zgradbo smo mogli opazovati že z naših 
oken. Izmed ostalih srečanj z rimsko zgodovino in 
arhitekturo naj naštejem še: fontano Trevi, ki je 
obnovljena, špansko stopnišče, ki je sicer vedno polno 
mladih, toda brez cvetja sedaj svoje stare znance 
razočara. Nepozaben vtis seveda zapustijo v človeku 
ostanki rimske arhitekture in državnosti, oba slavoloka, 
Forum Romanum, pozlačen kip Marka Avrelija na konju 
na Kapitelu, pa še prej volkulja z Romulom in Remom. 
Največja rimska ostalina je seveda Kolosej, ki privablja 
veliko ljudi.

Pred baziliko sv. Pavla

Med romarji na Petrovem trgu

Zapisati je še potrebno, da v Rimu ne moreš trpeti žeje, 
ker skoraj na vsakem koraku naletiš na pitno vodo, v 
kioskih ali tisto zastonj, ki teče kot iz izvira, pa še mrzla je, 
kljub temu da kažejo termometri 34 stopinj v senci. Prav 
nič se ne zdi čudno, če srečuješ mlade in stare s 
plastenkami v rokah. Med sprehodi smo naleteli na manj

simpatične pojave, kako so romske deklice zagledane v 
denarnice in torbice turistov.
Popoldne nas je v Sloveniku, Papeškem slovenskem 
zavodu, po maši sprejel njegov rektor dr. Maksimilijan 
Jezernik. Tu smo zvedeli, da nas bo naslednji dan čakalo 
mesto na papeževem sprejemu na trgu sv. Petra.
Po večerji, ko nas je pred tem p. Milan zabaval s svojimi 
coprnijami, smo se podali na nočno vožnjo po Rimu. 
Doživeli smo trg Navona v veličastju množice mladih 
sprehajalcev, umetnikov in turistov, arhitekturo treh 
fontan in zanimivega pročelja cerkve sv. Neže, potem pa 
se zapeljali vse do Ti renskega morja pri Ostiji, da smo 
zavonjali, kako diši morje onkraj škornja.
Naslednji dan smo se nekaj ur prej znašli na trgu pred 
stopnicami k Petrovi cerkvi. Množica za nami je postajala 
vse večja. Policija nas je "presvetila", pobrala zamaške s 
plastenk, preden smo smeli za ograjo, kjer so nas čakali 
stoli. Ker je bilo najavljenih veliko skupin, so papeža 
pripeljali s helikopterjem iz letne rezidence in potem še z 
nam poznanim vozilom tik mimo nas. Nepregledna 
množica je z navdušenim ploskanjem, vzklikanjem, 
petjem odgovarjala papežu, ko jih je pozdravljal v 
njihovih jezikih. In da smo še sami bili tako počaščeni, pa 
je bil seveda vrhunec dneva. V lepi slovenščini, kakršne 
še kak naš človek ne obvlada, je pozdravil romarje iz 
Slovenije iz župnij Sv. Vida, Vidma pri Ptuju, in Urbana. In 
še poudaril značilno slovensko češčenje sv. Marije na 
Ptujski gori,...
In potem še zadnji sprehodi po živahnih ulicah, nekaj 
nakupov spominkov, zadnji posnetki in popoldansko 
rimsko nebo, na katerem se že najde kak oblak, te 
spomni, da boš čez nekaj ur že zelo daleč od srebrne kot 
pesem lepe Petrove kupole in da boš v trdi temi že komaj 
čakal, da te (napol po Župančiču) domača zora pozdravi.

France Planteu

V neposredni bližini papeža Janeza Pavla II.

FORUM ROMANUM
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Slovenski krščanski demokrati spet namenjamo po štirih letih 
Vam, dragi volivci, občanke in občani občine Videm, nekaj 
misli za vzpodbudo pred volitvami v občinski svet in v svete 
krajevnih skupnosti. Četrto leto ustvarjanja nove občine 

SLOVENSKI KRŠČANSKI DEMOKRATI Videm se izteka; tudi z vašo in našo pomočjo so postavljene
osnove za njen prihodnji razvoj, od Vas vseh pa bo odvisno, 
kako bo potekalo življenje občine Videm in krajevnih 
skupnosti še naprej.

Za koga bomo glasovali na lokalnih volitvah 1998?
Za župana občine Videm kandidira gospod Ivan Pernek, roj. 1944, stanujoč Tržeč 41/a, doslej tajnik KS Videm in 
komunalni organizator v občini Videm.

Spoštovane občanke in občani!

Moja odločitev za kandidata za župana je izziv, ki potrebuje trezno presojo. 
Ta korak pa ni lahek, posebej, če poznaš bistvo naše občine, naloge in 
morebitne probleme, ki pri tem nastajajo. Kot delavec naše občine imam 
priložnost od blizu spremljati želje in potrebe naših občanov na vseh 
področjih. To dejstvo je na eni strani velika prednost pri organiziranju dela 
in življenja naše občine, po drugi strani pa večja odgovornost do vseh 
občanov. Vem, da je mesto župana naravno nadaljevanje mojega sedanjega 
dela, konkretno delo z ljudmi in za ljudi. Vprimeru izvolitve kot poznavalec 
razmer v naši občini menim, da lahko največ prispevam za boljše življenje 
naših ljudi. Seveda je za boljše in srečnejše življenje v občini potrebno še 
mnogo več. Vprvi vrsti smo lokalna samouprava občani, ljudje, ki moramo 
biti sposobni strpnega sodelovanja, demokratičnega odločanja in 
strokovno utemeljenega iskanja najboljših rešitev. Strokovnost, umirjenost, 
trezna presoja in pripravljenost sodelovanja bodo moje vodilo pri vodenju 
naše občine. Pri tem mi bodo gotovo koristile dolgoletne pridobljene 

Ivan PERNEK, kandidat za župana izkušnje v krajevni skupnosti Videm.
Z Vašim izkazanim zaupanjem na volitvah si bom po svojih najboljših močeh in pristojnostih doobčinskega sveta 
prizadeval za uspešno delo občine Videm.

"ZA TRDNO PRIHODNOST"
V skladu s programom SKD občine Videm si bomo prizadevali s pomočjo novih kandidatov za uresničevanje 
našega programa:
- omogočili strokovno pomoč in finančno podporo projektom, ki so osnova za odpiranje delovnih mest na 
področjih industrije, kmetijstva, storitvenih dejavnosti in turizma ter s tem prispevali k zmanjšanju 
brezposelnosti,
- zagotovili kvalitetnejše bivalne in gospodarske pogoje z izgradnjo in posodobitvijo komunalne infrastrukture 
(ceste, vodovod, kanalizacija in čistilne naprave)
-poskrbeli za ureditev šolskih, kulturnih, športnih in sakralnih objektov ter omogočili prijazno in kakovostno 
šolanje mladih, podpirali kulturo, šport in drugo društveno dejavnost,
- prispevali k večjemu pomenu družinske vzgoje in posebni skrbi za mladino in ostarele z domom starejših in 
pomoč starejšim preko javnih del,
- pomagati in sodelovali pri zagotavljanju pomoči socialno šibkim,
- s celovito organizacijo komunalne skužbe poskrbeti za urejeno zbiranje, sortiranje, odlaganje in predelavo 
odpadkov, za občanom prijazno in zdravo okolje terpolepšanje naselij,
- zagotovili bomo preglednejšo in gospodarno porabo proračunskih sredstev s pomočjo učinkovite, občanom 
lahko dostopne in prijazne občinske uprave,
-poskrbeli bomo za oblike neposrednega stika z občani in boljšo informiranost.

Ivan PERNEK

OBVESTILO!
Občina Videm obvešča vse politične stranke v občini, 

da so vsa plakatna mesta brezplačna, razen na elektro 
kandelabrih. Stranke si same določajo plakatna 
mesta, za plakatiranje na kandelabrih pa plakate 

prinesejo na sedež občine Videm. Cena 
obojestranskega plakatiranja na kandelabrih je 
10.000,00 SIT in se plača pred plakatiranjem.

V tokratni številki občinskega glasila NAŠ 
GLAS objavljamo brezplačne predstavitve 
političnih strank in kandidatov za župana. 

Takšen dogovor so obravnavali na 
devetintrideseti redni seji 29.9., zato posebej 

ne navajamo, kdo je naročnik oglasov.
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V Jurovcih odprli slab kilometer asfaltne ceste
Na zadnji oktobrski dan so v Jurovcih pripravili 
krajšo slovesnost in namenu predali skoraj 
kilometer modernizirane asfaltne ceste. Krajani 
so z vsem prizadevanjem podprli investicijo 
vredno blizu 5 miljonov tolarjev in tudi sami za 
novo pridobitev prispevali dober milijon 
tolarjev. Krajša slovesnost ob odprtju asfaltne 
ceste je bila pri Novakovih v Jurovcih, udeležila 
pa ste se je tudi župan Franc Kirbiš in 
predsednik občinskega sveta Friderik Bračič.
Na slovesnosti je govoril predsednik vaškega 
odbora Jurovci Stanko Šel, ki je med drugim 
povedal, da so si krajani za asfaltno cesto že dalj 
časa prizadevali, v investicijo pa so vložili veliko

naporov in odrekanj. Letos so dobili le dobro 
polovica asfalta na makadamsko cesto, ki sicer ni 
v slabem stanju, makadamski odsek (blizu 500 
metrov) pa naj bi prišel na vrsto za modernizacijo 
prihodnje leto.
Prizadevno delo Jurovčanov je pohvalil tudi župan 
Kirbiš in poudaril, da so v takih naseljih, kjer 
krajani sami zberejo finančni prispevek, tudi 
rezultat dela dosti boljši kot drugje. Dejal je, da je v 
letošnjem letu to že tretja na novo asfaltirana cesta 
na območju videmske občine, ki jo predajajo v 
uporabo, skupaj pa naj bi letos modernizirali in 
preplastili blizu 36 kilometrov cest.

TM

Spoštovane občanke, 
spoštovani občani

Glede na to, da so pred nami lokalne volitve, vam želimo v SLS- 
podružnici Videm predstaviti našega kandidata za župana in nekaj 
videnj gledanja na lokalno samoupravo.
Ker smo že doslej aktivno sodelovali pri oblikovanju občinske politike in 
se trudili, da bi bilo vaše zadovoljstvo čim večje, vendar pa kljub temu 
nismo uspeli vseh Vaših potreb zadovoljiti. Odločili smo se, da vam 
ponudimo v presojo kandidata za župana, ki bi opravljal funkcijo 
neprofesionalno ter bi seveda na ta način prihranili precejšna sredstva, 
ki bi jih lahko namenili za razvoj kraja. Ker smo na državni ravni 
vladna stranka in imamo kar devet svojih ministrov, do katerih bomo 
imeli odprta vrata, se nam ponuja možnost pridobitev dodatnih sredstev 
za naš skupni nadaljni razvoj, pri katerem pa po naši oceni kar precej 
zamujamo.
Naš in upamo tudi vaš kandidat za župana je gospod Božidar 
VARNICA, roj. 13.2.1959 v Ptuju. Osnovno šolo je končal v Vidmu pri 
Ptuju. Po poklicu je ekonomist ter se dodatno izobražuje na Ekonomski 
fakulteti v Ljubljani, smer Manežment. V letošnjem letu je opravil 
sedem izpitov. Je oče dveh otrok in s svojo družino živi v Vidmu 3/A. Do 
sedaj je opravljal delo na pomembnih delovnih mestih: vodja tehničnih 
pregledov, vodja industrijske obnove zavornih agregatov "GRAU" v AGISU Ptuj. Zaposlen je kot tehnični 
direktor v Certus Maribor d. d. V stranki smo menili, da je zelo primeren za kandidaturo. V veliko zadovoljstvo 
nam pa je, da se je sam vedno zavzemal za to, da bi vodil občino zraven svoje službe in da ne bi siromašil 
občinskega proračuna. Ker pa je v Sloveniji kar petindevetdeset odstotkov županov neprofesionalnih, do 
katerih ima tudi država večji posluh, pa upamo, da boste tudi Vi kot volilci to ocenili pozitivno.
Za konec mi dovolite, da Vam naštejem še ministrstva naše stranke, katera pa so zelo pomembna za boljši jutri: 
minist. za kmetijstvo, drobno gospod, in turizem, ekonom, odnosi in razvoj, zdravstvo, pravosodje, lokalna 
samouprava, promet in zveze, obramba in podpredsednik vlade izhaja iz naše stranke.
V upanju, da smo Vam vsaj nekaj pomembnih stvari navedli, pa Vas prisrčno vabimo na naše predstavitve, 
katere bodo v vsakem kraju, kjer boste lahko postavljali vprašanja vsem kandidatom za občinske svetnike in 
kandidatu za župana. Vsaka naša predstavitev bo objavljena na radiu Ptuj in v časopisu Tednik.
Z lepimi pozdravi!

Predsednik podružnice SLS Videm Edvard ZARANŠEK
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V Vidmu pri Ptuju srečanje sedemdesetletnikov
V letošnjem letu so starejši občani in nekdanji 
videmski učenci dopolnili 70 let življenja, kar 55 let 
pa je preteklo od takrat, ko so zadnjič sedli za 
šolske klopi. Zato se je vnetemu videmskemu 
kulturnemu zanesenjaku Antonu Sedlašku zdelo 
še kako pomembno, da bi se nekdanji sošolci - 
letniki 1928 spet našli, in je ob pomoči Pepce 
Vidovič in Marije Drevenšek v Vidmu pripravil 
družabno srečanje. Na srečanje je prišlo 
dvaindvajset sedemdesetletnikov - pretežno 
nekdanjih sošolcev, potem so jim topel sprejem 
pripravili že v novi videmski kulturni dvorani, 
kasneje pa še v cerkvi sv. Vida in videmski OŠ. 
Anton Sedlašek nam je povedal, da so se sošolci 
in prijatelji iz osnovnošolskih let nazadnje srečali 
pred petimi leti, letos pa že težko verjamejo, da so 
osnovnošolske klopi zapustili natanko pred 55 leti. 
Veseli so bili tudi zato, ker so se jim na skupnem 
srečanju pridružili nekateri, ki so sicer obiskovali 
šoli v Leskovcu in Podlehniku, pa so se pozneje 
preselili v Videm. Nekateri na srečanje kljub vsemu 
niso mogli priti, saj jim je to preprečila bolezen, 
precej sošolcev je v preteklih letih že umrlo in njim 
v spomin je posebna delegacija na grobove 
videmskega pokopališča položila cvetje. 
Udeležence srečanja je v videmski farni cerkvi

lepo sprejel tudi farni župnik p. Emil Križan, ki jim 
je ob tej priložnosti pripravil daljši predstavitveni 
nagovor z opisom vseh pomembnejših cerkva na 
Slovenskem. Nekdanji sošolci so si ogledali tudi 
prostore videmske OŠ, kjer jim je sprejem 
pripravila ravnateljica Marija Šmigoc, potem pa je 
prišlo na vrsto druženje, klepet, obujanje 
spominov, pesem in nazadnje še obljuba, da se 
bodo v Vidmu srečali prav kmalu, ko se bo za to 
spet ponudila priložnost.

TM

Srečanje nekdanjih sošolcev

Slovenska ljudska stranka-podružnica Podlehnik
Slovensko ljudsko stranko smo ustanovili v mesecu juliju 1998, pa vendar se je v tem času po številu članstva 
dvignila zelo visoko, saj število članov presega krepko čez sto.
Vodstvo stranke je osnovalo program razvoja občine. Močno se zavedamo, da je nujno podpreti gospodarski in 
kulturni razvoj občine (kmetijstvo, drobno gospodarstvo, turizem in kolturo) saj bomo s tem pridobili kakšno 
delovno mesto več. Prioriteta mora biti vodovod in pot (cesta) do vsake hiše. Potrebna je adaptacija mrliške 
vežice, prav tako bomo podprli vse dejavnosti pri rekonstrukciji šole zaradi uvedbe devetletke ter možnosti 
odprtja otroškega vrtca. Nekaj aktivnosti bo še potrebnih pri razširitvi telefonskega in elektro omrežja. 
Gramozirati in asfaltirati bo potrebno kar nekaj kilometrov občinskih cest. V bodoče bo potrebno razmišljati o 
regulaciji potoka Rogatnica, saj nam v občini povzroča veliko škodo na cestiščih in rodovitnih zemljiščih. 
Nujno bo potrebno rarmišljati o problemih nastalih ob gradnji avtoceste, saj bo občino dejansko razpolovila, 
ob enem pa bo potrebno razmišljati kako najboljše urediti prehode (nadvoze), saj vemo, da nam je ta cesta 
vzela ogromno življenj ljudi, ki bi jih še kako potrebovali. Velik problem bo tudi hrup z avtoceste, zgraditi bo 
potrebno zvočni zid skozi naselja ter poskrbeti za ekološko ureditev občine (čistilne naprave in ekološko 
osveščanje občanov). Verjamemo, da smo izbrali takšne kandidate za svet občine, ki bodo znali konstruktivno 
delovati v občinski vladi ter spoštljivo in dobro sodelovati z občani. Terminskih rokov katerihkoli od projektov 
ne bomo časovno zaključevali, saj se dobro zavedamo, da so vsi projekti pogojeni z višino občinskih sredstev, 
res pa je, da je v veliki meri odvisno, kdo bo v občinski vladi, oziroma kako se bo občinska vlada obnašala do 
občinskega denarja?! Prepričani smo, da smo izbrali pravega kandidata za župana g. Antona Žeraka, saj je 
pokazal, da je dober gospodar in podjetnik, ki je že do sedaj ogromno naredil za Podlehnik in Podlehničane ter 
popravil ogromno napak ljudi, ki so delali v občinski oziroma krajevni upravi.
Prepričani smo, da bo znal sodelovati s člani sveta in prisluhniti željam in potrebam svojih občanov.
Na vse občane občine Podlehnik pa apeliramo, da volijo za ljudi, ki so strokovno in moralno sposobni in 
pripravljeni prevzeti odgovornost za svoja odločanja in početja v občinski upravi.

Predsednik SLS-podružnica Podlehnik 
Zlatko GAJŠEK
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Jesenski planinski pohod po Halozah
Člani Planinskega društva Haloze v naši občini so 
v septembru znova poskrbeli za organizacijo 
pohoda po haloški planinski poti, tokrat pa so 
planince in ljubitelje pohodništva popeljali od Nove 
cerkev pri Podlehniku do zaselka Dolgo v Veliki 
Varnici (do gasilske trojke). Pohod so planinci 
posvetili mesecu športa in rekreacije v Sloveniji, 
udeležilo se ga je 78 pohodnikov, med njimi tudi 
člani sosednjih planinskih društev in celo pohodniki 
s Koroške. V planinski druščini so izbrali še 
najmlajšega pohodnika - Mateja Simoniča iz 
Pobrežja in najstarejšega - občinskega svetnika 
Janka Mauzerja iz Podlehnika.
Med tem ko je udeležencem pohoda ob sicer 
lepem septembrskem vremenu pri gasilski trojki v 
Veliki Varnici še kako teknilo okrepčilo, ki so ga 
pripravili tamkajšnji domačini, je vse zbrane 
pozdravil predsednik PD Haloze mag. Ivan 
Božičko. Dejal je, da je tradicionalni že skoraj 
jesenski pohod izredno dobro uspel, udeležilo se 
ga je veliko ljubiteljev pohodništva in zato bodo 
morali v planinskem društvu tudi v prihodnje 
pohode po Halozah pripraviti večkrat na leto.
Z ljudsko pesmijo so pohodnike pozdravile ljudske 
pevke iz Leskovca, v haloškem narečju sta jih 
nagovorila še učenca leskovške šole in za dobro 
voljo vseh so skrbeli člani ansambla Haloški črički. 
Ob tej priložnosti je govoril tudi predsednik KS 
Leskovec Janko Kozel, zbrane pohodnike in 
domačine pa je pozdravil še videmski župan Franc 
Kirbiš, ki je bil tega dne udeleženec pohoda.

Etnografski muzej

V muzej so spravili ohranjeno ljudsko bogastvo

V leskovškem koncu so septembrski pohod združili 
še s krajšo svečanostjo, ki so jo le redki prebivalci 
Velike Varnice in okoliških zaselkov pripravili ob 
odprtju etnografskega muzeja, na ta dogodek pa 
čakali precej let. V nekaj mesecih je namreč izpod 
rok številnih domačih mojstrov pri gasilski trojki 
zrasel velik lesen objekt, zgrajen v tipični starejši

haloški arhitekturi, v katerem je razstavljeno še 
ohranjeno etnografsko gradivo - kmečka in druga 
orodja prebivalcev Haloz, v muzeju pa je mogoče 
najti tudi orodja, značilna za ravninska naselja 
Dravskega polja.

Druženje v haloški hišici.

Zanimiv in izredno vabljiv lesen objekt je delo mag. 
Ivana Božička, ki je posebej za to pripravil idejni 
načrt in vso projektno dokumentacijo, pri tem 
upošteval vse značilnosti tipične gradnje hiš v 
Halozah nekoč, vse skupaj pa je bil njegov 
brezplačen prispevek k ohranjanju kulturne 
dediščine. Mag. Božičko je povedal, da je objekt 
izdelan izključno iz lesa iglavca, vsa tesarska dela 
so opravili domači mojstri in je razdeljen v dva 
dela. Prvi - zaprti prostor služi za hranjenje 
etnografskega gradiva skoraj že neprecenljivih 
vrednosti. V celoti je že opremljen in bo v prihodnje 
lahko služil tudi kot prijetno počivališče za 
popotnike, saj bo v zgornjem delu ponudil nekaj 
prenočišč. V drugem - na pol odprtem prostoru pa 
je razstava etnografskih orodij, ki so bila še do 
nedavnega razstavljena kar na prostem in jim tudi 
vreme več ni prizanašalo. Po eni strani naj bi bil 
lesen objekt muzej, na drugi strani pa naj bi služil 
tudi kot prostor namenjen vaškim prireditvam, na 
katerih bi lahko obujali stare ljudske običaje ob 
posebnih priložnostih. Prvi koraki pri ohranjanju 
kulturne dediščine tega konca Haloz so torej že 
storjeni, sedaj morajo domačini samo poskrbeti, da 
etnografski muzej ne bo sameval, da bodo vanj 
vnesli življenje in ga bodo v bodoče "uporabili" tudi 
v turistične namene.

TM
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PODJETNIŠKA STRANKA

Franc KIRBIŠ, kandidat za župana

Slovenska obrtno podjetniška stranka (SOPS) je bila v občini Videm 
ustanovljena leta 1994, že pred prvimi občinskimi volitvami. Na prve 
volitve smo šli s predlogi za občinski svet v obeh volilnih enotah in s 
kandidatom za župana ter svete KS.
V stranki združujemo obrtnike-podjetnike in vse druge občane, ki so 
delovni na vseh svojih področjih in v svojih krajih. Stranka šteje sedaj 96 
članov s tem, da se je z ustanovitvijo občine Podlehnik ustanovil tudi 
novi občinski odbor Podlehnik, ki ima preko 40 članov. Program naše 
stranke temelji le na realnih temeljih, katerega je možno uresničiti s 
svojimi idejami in delom.
Naši kandidati niso pred volitvami obljubljali neuresničljivih idej, 
ampak le realne zmožnosti, katere so tudi z vso odgovornostjo 
uresničevali. Ob prvih volitvah smo v stranki dobili dva svetnika za 
občinski svet, bili zastopani v vseh KS ter župana. Prepričani smo, da je 
župan opravičil Vaše zaupanje in s svojim delom in pridobitvami v 
celotni občini ter vodenjem in organiziranjem občine Videm dokazal, da 
mu lahko zaupate to nalogo tudi v prihodnje. Posebno gesto pa sta v tem 
mandatu pokazala naša svetnika Jože Milošič in Anton Žerak in sta se 
odpovedala sejninam, v katerih sta delovala.
Stranka gleda pogumno tudi v prihodnje. Kandidira svoje člane na vsa 
razpisana področja v svet občine, v svete KS in pa ponovno sedanjega 
župana Franca Kirbiša.
Z zadovoljstvom se oziramo v preteklost, saj smo v stranki uresničili 
prenekatero idejo skupaj z vami, zato vas vabimo, da tudi v prihodnje 
skupaj uresničujemo naloge, ideje in potrebe za boljši jutri v občini 
Videm in širše.

Predsednik stranke SOPS 
Marjan SELINŠEK

V Lancovi vasi praznovali 15 let folklornega društva
Na začetku septembra so praznovali tudi člani 
Folklornega društva v Lancovi vasi, saj je namreč 
od ustanovitve preteklo že polnih 15 let. Vneti 
domačini in ljubiteljski kulturni ustvarjalci z veliko 
ljubeznijo, trudom in s polno mero dobre volje 
ohranjajo etnografske posebnosti in bogato folkloro 
domačega kraja, društvena kronika pa je samo 
zadnjih nekaj let postala izredno bogata. V društvo 
so že desetletje in pol vključene ljudske pevke, 
pevci, muzikanti in plesalci, pred leti so ustanovili 
še sekcijo rogatih korantov, katerih lik izhaja prav 
iz tega okolja.

Dobitniki jubilejnih maroltovih priznanj

V Lancovi vasi znajo povedati, da so že pred 
ustanovitvijo folklornega društva imeli uspešno 
skupino ljudskih pevk in oračev, potem so navezali 
dobre stike z Nežko Lubej, zdajšnjo predsednico 
Združenja folklornih skupin Slovenije, ki je bila 
sicer tudi pobudnica za ustanovitev društva. Tako 
se je s folkloro začelo obujanje starih običajev in 
navad, nekaterih že skoraj pozabljenih med 
domačini, na terenu pa je Marija Makarovič ob 
pomoči zavzetih domačinov opravila pomembno 
raziskavo in tako so lancovski folkloristi dobili tudi 
praznične narodne noše.
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O uspehu društva govorijo tudi številne posnete 
radijske oddaje na radiu Ptuj, avtor teh je glasbeni 
urednik Ivo Ciani, in tudi oddaje na radiu Slovenija, 
nastopili so v mnogih televizijskih oddajah, v 
pustnem času pa so si predvsem zadnja leta dali 
duška in pripravili že dve uspešni "fašenski" 
prireditvi. Tukaj je potrebno omeniti še številne 
nastope in gostovanja po vsej Slovenije, bili so že 
marsikje po Evropi in se zadnja leta zapisali kot 
ena najuspešnejših in po strokovni plati najboljših 
slovenskih folklornih skupin.
Praznovanje 15-letnice je bilo nekoliko 
skromnejše, kot bi sicer pričakovali, zato pa veselo 
in ubrano, kot se za folklorne prireditve spodobi. V 
kulturno dvorano na Sela so Lancovljani povabili 
sosednji folklorni skupini iz Markovcev in Cirkovc, 
akademsko FS KUD Študent iz Maribora, FS

Dragatuš iz Bele Krajine, prvič pa so se odrasli 
skupini na odru pridružili še najmlajši pod 
vodstvom Kosija. Ob praznovanju jubileja so 
podelili tudi posebne zahvale Stanko Ropiču, Ivanu 
Maleku, Anici Svenšek, Nežki Lubej in Kulturnemu 
društvu Sela. Zveza kulturnih organizacij Slovenije 
je zaslužnim članom podelila še jubilejne 
Maroltove značke za 5, 10 in 15 let ustvarjanja v 
društvu.
FD iz Lancove vasi pa bo svojo 15-letno zgodovino 
še do konca leta predstavilo objavljeno v sliki in 
besedi, torej obširni publikaciji, predsednik društva 
in hkrati strokovni vodja folklorne skupine Janko 
Jerenko pa pravi, da jim ostaja mnogo 
neuresničenih želja in načrtov, ki jih bodo poskušali 
uresničiti že v prihodnjih kulturnih letih ustvarjanja.

TM

Slovenska obrtno 
podjetniška stranka

Občinski odbor PODLEHNIK

V začetku septembra je bil ustanovljen občinski odbor stranke SOPS 
PODLEHNIK, kjer je bil sprejet statut stranke in so bili izvoljeni vsi 
organi stranke. Za predsednika stranke je bil izvoljen g. Franc Toplak, 
dosedanji podžupan občine Videm.
Slovenska obrtno-podjetniška stranka je nevtralna, v kateri so ljudje 
pripravljeni delati. Nismo teoretiki, imenovani od državnih organov, 
ki nikoli niso delali kot Haložani. V rokah smo pogosto imeli kramp in 
lopato ter smo dodobra spoznali trdo haloško življenje.

Ne zanesemo se na obljube vodilnih strank, ki že nekaj let obljubljajo cvetočo prihodnost, zgodilo pa se je le 
malo.
Zato smo takoj po ustanovitvi pričeli z delom, kakor se tudi spodobi za dobrega gospodarja. Zastavili smo si 
visoke cilje, ki pa niso nerealni in neuresničljivi.
ZGODBE PIŠEJO P RA VLIČARJI, UČINKOVITE IN USPEŠNE HALOZE PA MORAMO USTVARITI SAMI! 
Na osnovi rezultatov analize obstoječega stanja v Podlehniku smo pričeli z iskanjem realnih rešitev, ki 
temeljijo na skupnem poštenem delu vseh. Samo tako bomo dokončno uresničili sanje Podlehnika, da bo 
Podlehnik postal in ostal uspešna in ljudem prijazna občina.
Zavedamo se, da je razvoj demografsko ogroženega in obmejnega območja Haloz odvisna od kvalitetno 
zastavljenih in sistematično vodenih projektov (socialnih, gospodarskih, infrastrukturnih,...).
Tako kot v življenju so se tudi v naši sredini pojavile določene slabosti, ki jo je ena od vodilnih strank z 
umazano politiko - po vzorcu velikih strank v parlamentu poskusila izbrati nam v škodo. Vendar pa smo 
pravočasno in korektno slabost odpravili in se nismo spustili v politične razprtije, ker potrebujemo 
dragoceni čas za oblikovanje naše sedanjosti in prihodnosti.
Za županskega kandidata smo izbrali dosedanjega podžupana občine Videm g. Franca Toplaka ter sedem 
kandidatov za občinski svet. Trdno smo prepričani, da je naš kandidat za župana najustreznejši, saj 
razpolaga z bogatimi izkušnjami, ki si jih je pridobil v štiriletnem mandatu v občini Videm.

Upravni odbor SOPS

Franc TOPLAK, kandidat za župana
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Kar se zgodi Zemlji, 
se zgodi tudi njenim otrokom. 
Zemlja ne pripada človeku, 

človek pripada Zemlji.
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KANDIDATI:

1. volilna enota
Franc KODERMAN 
Mojca KMETEC

2. volilna enota 
Stanko ŽUNEC
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Občinski odbor Združene liste 
socialnih demokratov občine Videm

ZDRUŽ1NA USTA
socialnih demokratovObčinski odbor ZLSD Videm je bil ustanovljen 04.07.1998 na pobudo občanov občine Videm.

Kaj hočemo?
* Kmetijstvu in kmečkemu prebivalstvu moramo priznati eno ključnih vlog pri obstoju in razvoju naše občine. 
Preprečiti propadanje kmetij tako na ravninskem kot na hribovitem (haloškem) območju. Vzpodbujati 
dopolnilne dejavnosti v kmetijstvu. Izpeljati komasacije in namakalne sisteme na terenih, kjer je to mogoče in

| ekonomsko opravičeno. To pa so zadostni argumenti, da kmetijstvo potrebuje občinsko in državno podporo tako 
finančno kot strokovno.
* Ob uvedbi devetletnega šolstva, hočemo na vseh osnovnih šolah, ki so v naši občini, takšne šolske prostore, ki 
bodo prijazni za naše otroke in jim bodo v času devetletnega šolanja zares nudili drugi dom. Hočemo 
subvencioniranje nadstandardnih šolskih programov in šolskih potrebščin, da bodo le ti dostopni tudi otrokom 
iz socialno ogroženih družin. Poskrbeti za res varno pot našim otrokom (danes še to ob naših šolah ni 
poskrbljeno). Takojšni pristop k izgradnji otroškega vrtca.
* Hočemo takojšno ureditev primarnega varstva, da bodo zdravstvene storitve enako dostopne vsem občanom 
občine Videm, ne glede v katerem zaselku živi, da bomo imeli stalnega zdravnika in zobozdravnika in bo s tem 
nudena zdravniška pomoč brez čakalne dobe.
Z ZNANJEM, POŠTENOSTJO IN PRIDNOSTJO bomo te cilje tudi skupno dosegli! Zato pozivamo Vas, drage 
občanke in občani, da volite kandidate za svetnike iz Zdužene liste socialnih demokratov.

Predsednik 00 ZLSD Videm Srečko PRIMOŽIČ



PRISPEVKI OSNOVNOŠOLCEV

Vesela in pametna šola
* Šolsko leto bo prijetno, če boš prijazen.
* Želim, da bi imeli dobro malico.
* Vedel se bom primerno.
* Ne bom šprical.
* Ne bom se delal norca iz učiteljev.
* Bral bom knjige.
* Ne bom nesramen do sošolcev.
* Prijazne učiteljice in učitelje želim.
* Če veš, da boš drugi dan vprašan kakšen predmet, si izmisliš, da te boli glava.
* Če se hočeš prikupiti učitelju, se mu moraš lepo smehljati.
* Če nočeš dobiti slabe ocene, te mora začeti boleti trebuh.
* Redno bom pisal domače naloge.
* Redno se bom učil.
* Najbolj pomembno je, da si med seboj pomagamo, da sodelujemo in sproti rešujemo težave.
* 8. razred je zelo pomemben, ker je od mojega uspeha odvisna moja življenjska pot.
* V letošnjem šolskem letu si želim, da bi imel kakšno punco - lahko tudi več.
* Delaj domače naloge, ampak ne pozabi na druženje s prijatelji.
* Ne pretiravaj z učenjem, ker pride do posledic-postaneš odvisen od knjig.
* Če imaš čas, lahko kdaj prebereš tudi kakšno knjigo.
* Potrudila se bom, da bom dosegla čim lepši uspeh.
* Tudi druge bom spodbujala k učenju.
* Upoštevala bom učiteljeva navodila in se ravnala po njih.
* Tudi na cesti bom previdna.
* Poskrbela bom tudi za red na avtobusu.
* Poslušal bom učitelje.
* Za dober začetek šolskega leta je potrebna dobra volja.
* Če hočeš imeti dobro oceno pri kontrolki, moraš imeti pod klopjo zvezek.
* Če se hočeš izogniti spraševanju, reci učitelju, da ti je slabo in učitelj te bo poslal na zrak.
* Če se želiš prikupiti učiteljici, ji reci: "Gospa učiteljica, vi ste najboljša učiteljica na svetu".
* Če pa želiš učilelja razjeziti, ga že prvi šolski dan vprašaj po počitnicah.
* Ne pozabi na prosti čas in ljubezen.
* Ne pretiravaj z učenjem.
* Žalosten sem, ker so se končale počitnice. Vesel pa sem, da sem srečal stare prijatelje.
* Ne pozabi na Ijlubezen, vendar nanjo ne misli preveč.
* Nauči se, potem lenari.
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Za razvedrilo
Spoštovane občanke in občani. Pred vami je 
letošnja jesenska številka občinskega glasila NAŠ 
GLAS. Posebno mesto ima toktrat tudi nagradna 
križanka.
Tokrat je v križanki zopet skrito geslo, ki da tudi 
končno rešitev križanke. Zraven morate pripisati še 
vaš točen naslov, kajti le tako vam bomo lahko 
poslali nagrado, ki jo boste prejeli z malo sreče pri 
žrebu.

Vse pravilne rešitve križanke nam pošljite na 
naslov:

Uredništvo glasila NAŠ GLAS 
Videm pri Ptuju 54 
2284 Videm pri Ptuju 
s pripisom "križanka"

Med prispelimi rešitvami smo tokrat izžrebali 
reševalko, ki bo nagrado dvignil na sedežu Občine 
Videm, takoj po prejemu obvestila.

Nagrado prejme:
Brigita TROL 
Stanečka vas 15 
2322 Majšperk

Nagrajenki iskrene čestitke, vsem drugim 
križankarjem pa veliko sreče pri reševanju 
jesenske križanke v našem glasilu.



RAZVEDRILO

NAGRADNA SLIKOVNA KRIŽANKA

Malo pomoči ni prepovedano: SELAM, AIME, OAS, NEJ, BRAILA, ROGOZ, RONO



DROBNE INFORMACIJE

Kultura in
FS "ROŽMARIN" iz Dolene
Na področju ljubiteljske kulture v občini Videm je bilo 
zelo živahno, saj ni bilo prireditve brez bogatega 
kulturnega programa. Proslavljali smo razne 
praznike, jubileje društev, 1.občinski praznik, revije, 
kulturna srečanja in veliko pustno prireditev.
Med številnimi kulturnimi skupinami se lahko 
ponašamo tudi s takimi, ki z zelo uspešnimi 
kvalitetnimi programi promovirajo našo kulturno 
dediščino Haloz in občino kot celoto, z nastopi po 
raznih krajih Slovenije in tudi v tujini - ena izmed njih 
je tudi FS "Rožmarin" z ljudskimi pevci iz Dolene.
V spletih pesmi in plesa so prikazali razne običaje, 
šege in navade ter razna opravila "kako so šoštarji v 
štero šli kako včasih v Halozah nam hudo je šlo, 
pustne običaje - Jureka pet; likof ovsene žetve; Jaz 
pa v gorico grem..."Martinov krst mošta .
S petjem in plesi ter značilno domačo glasbeno 
spremljavo je bila FS "Rožmarin" deležna izredne 
pozornosti in navdušenja turistov na velikem 
festivalu v Hevizu, Nagykanizsi, Badasconyu na 
Madžarskem in v Avstriji.

Folklorna skupina "Rožmarin" Dolena na mednarodnem festivalu 
"Alpe-adria" v Hevizu

Da lahko skupina gostuje na festivalih doma in v 
tujini, mora doseči dobro oceno in uvrstitev na 
medobčinski področni reviji. Za uspešnost je 
potrebno ogromno časa, denarja, veliko vaj, 
kvalitetnega programa ter trdega dela.
Plačilo za vse to so le nepozabna srečanja in 
doživetja na nastopih s skupinami iz raznih dežel, 
spoznanja prijateljev, kijih druži pesem in ples.

Predsednica FD 
Francka Petrovič

V uredništvo smo prejeli tudi fotografijo 
gobarja Franca Bratuška iz Šturmovcev, ki 
je med nabiranjem gob našel tudi to 
velikanko, ki tehta kar 1,5 kg.

foto: Jože TOPOLOVEC

Predstavljamo vam letošnje 
najlepše domove v naši občini
Urejen in cvetoč dom je prav gotovo ponos ljudi, ki 
v njem prebivajo, kraja in cele vaške skupnosti. V 
občini Videm je takih domov kar precej, mnoge od 
teh, bolje rečeno, peščico prijavljenih na letošnji 
razpis v ocenjevanju najlepših domov, pa je julija 
ocenjevala tudi posebna komisija. Tretjič zapored 
je tekmovanje pripravilo Turistično društvo 
Klopotec iz Leskovca ob pomoči domačih društev, 
ptujske Svetovalne službe in občine Videm, najbolj 
"všečne" domove pa je komisija razglasila na 
tretjem kmečkem prazniku v Leskovcu.
Tudi letos je komisija imela ostro oko pri ogledu 
vseh prijavljenih domačij, k tem je dodala še 
poslovne objekte in zgradbe skupne rabe. 
Ocenjevala je arhitekturo hiš, urejenost doma in 
okolice, posebno pozorna pa je bila na domove 
bogate s cvetjem in zelenjem. Priznanja so na 
koncu dobili resnično tisti, ki so si jih - vsaj po 
mnenju komisije tudi zaslužili, spet drugi pa bodo 
prišli na vrsto prihodnje leto, ko naj bi organizatorji 
nekoliko spremenili razpis.
(fotografije objavljamo na zadnji strani)

IZDAJATELJ: občina Videm, Videm pri Ptuju 54, 2284 Videm pri Ptuju, tel./fax 062/764110 * GLAVNI IN ODGOVORNI 
UREDNIK: Tatjana Mohorko * TEHNIČNI UREDNIK: Ivan Vitičnjak * LEKTOR: France Planteu * OBLIKOVANJE 
IN TISK: Lories d.o.o., Ruprova 8, 2204 Miklavž na Dravskem polju * STROKOVNI SODELAVCI: Anton Kovačec, 
Nataša Zagoranski * Na osnovi mnenja urada vlade za informiranje RS št. 23/90-541/96-12 se za glasilo plačuje 5% prometni 
davek * Glasilo NAŠ GLAS je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi urad vlade za informiranje RS, pod zaporedno 
številko 1332 * Glasilo je brezplačno * Izhaja v nakladi 2.300 izvodov.
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Dobitniki priznanj 
za urejenost

Najlepše urejen dom imajo letos v občini Videm Hebarjevi iz Zg. 
Pristave 35 A.

Domoznanski oddelek
35
NAŠ glas 
1998

352(497.12 Videm)

6001346,3 COBISS a

Cita Sitar iz Popovcev 4 je prejela posebno priznanje za ohranjanje 
arhitekturne dediščine.

Za najlepše urejen poslovni objekt je bila razglašena okrepčevalnica 
Pri treh lipah iz Vidma lastnice Dragice Pal...

Drugo mesto je v ocenjevanju pripadlo družini Polanec iz Varej 25.

Tretji najlepše urejen dom ima po mnenju komisije družina Klinc 
iz Lancove vasi 15 A.

Justina Vidovič iz Sp. Leskovca 5 je dobila priznanje za najlepše 
rože.

...in med objekti skupne rabe gasilski dom v Leskovcu.


